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Blue Sky

Picture Description1)

A nighttime urban scene featuring lamp-shaped streetlights illuminating a wet street with pedestrian
and vehicular traffic.

Analysis1)

This photograph captures a vibrant street scene at night. The photograph is dominated by the warm
glow of unique, lampshade-shaped streetlights, their textured patterns creating a striking visual contrast
against the deep blue sky. The wet pavement reflects the city lights, adding depth and a sense of
movement to the composition. Silhouetted figures of people and vehicles suggest a bustling urban
atmosphere, while the overall high contrast and bold color palette lend the photograph a surreal, almost
dreamlike quality.
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003740 - Blue Sky

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 07/2015 07/2015 11/2015

Width Height Bits/Color

Original Size 7560 px 5112 px 16

Ratio ca. 1.48 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Blauer Himmel

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A nighttime urban scene featuring lamp-shaped streetlights illuminating a wet street with pedestrian and vehicular traffic.
    
    
      Eine städtische Nachtszene mit lampenförmigen Straßenlaternen, die eine nasse Straße mit Fußgänger- und Fahrzeugverkehr beleuchten.
    
    
      This photograph captures a vibrant street scene at night. The photograph is dominated by the warm glow of unique, lampshade-shaped streetlights, their textured patterns creating a striking visual contrast against the deep blue sky. The wet pavement reflects the city lights, adding depth and a sense of movement to the composition. Silhouetted figures of people and vehicles suggest a bustling urban atmosphere, while the overall high contrast and bold color palette lend the photograph a surreal, almost dreamlike quality.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine lebendige Straßenszene bei Nacht ein. Die Fotografie wird vom warmen Schein einzigartiger, lampenschirmförmiger Straßenlaternen dominiert, deren strukturierte Muster einen markanten visuellen Kontrast zum tiefblauen Himmel bilden. Das nasse Pflaster reflektiert das Stadtlicht und verleiht der Komposition Tiefe und ein Gefühl von Bewegung. Silhouettierte Figuren von Menschen und Fahrzeugen deuten auf eine geschäftige städtische Atmosphäre hin, während der insgesamt hohe Kontrast und die kräftige Farbpalette der Fotografie eine surreale, fast traumartige Qualität verleihen.
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